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    Rijeka,  06.06.2023. 

ZAPISNIK 
S 3. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
3. sjednica VMO Pehlin održana je 5. lipnja 2023. (ponedjeljak) s početkom u 19,00 sati u 
prostorijama Doma kulture Pehlin, Minakovo 30. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Darko Kauzlarić, predsjednik VMO 
 Ivan Bogdanić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Marko Smojver, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 
 
 

Usvajanje zapisnika sa Zbora građana održanog 23. svibnja 2023. i zapisnika sa 2. sjednice 
Vijeća MO Pehlin :  

Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Izvješće sa održanog Zbora građana za Ulice Blažićevo A,B,C i D, i Minakovo 
2. Usvajanje liste prijedloga za uređenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture MO 

Pehlin za 2024. godinu 
3. Izvješće sa održanog sastanka vezano uz dinamiku i način izvođenja radova u sklopu EU 

projekta „Poboljšanje vodno-komunalne infrastrukture na području aglomeracije Rijeka“ 
na glavnoj prometnici kroz Pehlin  

4. Dopisi i zamolbe 
5. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o Zboru građana održanom u 17 sati sa temom 
preregulacije prometa Ulica Blažićevo - Minakovo. Glasanjem prisutnih građana donesen je 
zaključak da se odustaje od predložene preregulacije prometa. Predsjednik je izrazio žaljenje što 
se na Zboru građana nije pojavio nitko od građana koji su tražili rješavanje prometnih problema 
na spomenutom području i preregulaciju. Naglasio je problem parkiranih vozila koja 
onemogućavaju nesmetano odvijanje prometa i predložio da se organizira sastanak s Prometnim 
redarstvom i Prometnom policijom na tu temu, ukoliko bude moguće prije početka nove školske 
godine. 
 
Zaključak: 
Zatražiti sastanak početkom rujna s Prometnom policijom i Prometnim redarstvom na temu 
prometne problematike, problema parkiranih automobila na prometnicama i sigurnosti 
prometovanja. Zajednički obići područje mjesnog odbora i odrediti kritične točke kao i način 
postupanja. Na sastanku zatražiti postavljanje kamere s odgodom zaustavljanja kod Osnovne 
škole Pehlin, označavanje horizontalnih znakova zabrane parkiranja i zaustavljanja  oko Osnovne 
škole Pehlin i Dječjeg vrtića Mavrica.  
   
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća MO Pehlin obrazložio je način na koji se predlažu prijedlozi komunalnih 
prioriteta. Nazočnima je uz tabelu svih zaprimljenih komunalnih prioriteta dostavljen i dopis 
Upravnog odjela za  komunalni sustav i promet sa uputama veznim uz pisanje zahvata. Svi 
pristigli zahtjevi razmotreni su i raspravljeni, a dodani su i zahtjevi članova Vijeća. 
  

 
Zaključak: 
Usvaja se prijedlog liste komunalnih prioriteta Vijeća MO Pehlin za 2024. godinu. Svi pristigli 
zahtjevi uz prijedloge Vijeća uvršteni su na listu prijedloga komunalnih prioriteta za 2024. godinu, 
te će se predati nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet. Nakon obrade od 
strane stručnih službi, Vijeće će isto razmotriti i utvrditi prioritete za 2024. godinu . 
  
 
AD 3 
Predsjednik je izvijestio nazočne o održanom sastanku u KD Vodovod i kanalizacija   vezano uz 
dinamiku i način izvođenja radova u sklopu EU projekta „Poboljšanje vodno-komunalne 
infrastrukture na području aglomeracije Rijeka“ na glavnoj prometnici kroz Pehlin. Sastanak je 
održan 1. lipnja 2023. godine i istom su prisustvovali predstavnici investitora, izvođača i nadzora. 
Predstavnici Vijeća informirani su o tijeku i dinamici radova. Prometnica se nakon radova mora 
vratiti u prvobitno stanje. Predsjednik je naglasio problem odvodnje oborinskih voda na 
prometnici, te predložio da se zatraži rekonstrukcija i postava novih vodolovki dok su u tijeku 
radovi kako bi se riješio dugogodišnji problem odvodnje. Također predložio je da se zatraži 
minimalno širenje gabarita prometnice (cca 10 cm) kako bi se olakšalo mimoilaženje većih vozila, 
autobusa i kamiona  na prometnici. 
 
Zaključak 
Uputiti će se dopis Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet i TD Rijeka plus d.o.o. sa 
zahtjevom da se u tijeku radova koji se odvijaju na glavnoj prometnici kroz Pehlin napravi i 
rekonstrukcija i postava novih vodolovki , te da se prometnica minimalno proširi. 
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AD 4 

1. Vijeće je upoznato s zahtjevom mještanke iz Ulice Turkovo  da se pomaknu dvije kante za 
otpad koje se nalaze uz sam zid njezine okućnice, zbog stalnog odlaganja otpada 
nesavjesnih pojedinaca uz kante i stvaranja odlagališta otpada.  

2. Vijeće je informirano o dopisu Pehinarskih feštara u kojem se traži pomoć Vijeća u 
organizaciji manifestacije RI barska noć na Mistraž bari.  

 
 
Zaključak 

1. Uputiti će se dopis mještanke KD Čistoći na razmatranje.  
2. Vijeće će pomoći Pehinarskim feštarima u organizaciji RI barske noći na Mistražu u okviru 

svojih mogućnosti, a u suradnji i dogovoru sa nadležnim gradskim službama.   
 

AD 5 
1. Predsjednik je potaknuo raspravu vezano uz odlaganje otpada oko kontejnera za smeće.  

Mjesni odbor svakodnevno dobiva primjedbe građana na otpad koji nesavjesni građani 
ostavljaju pored kontejnera. Od kada je u Općini Viškovo uvedeno prikupljanje otpada „od 
vrata do vrata“ količina otpada odbačenog na području MO Pehlin se udvostručila, 
kontejneri su prepuni smeća, a otpad se odlaže i oko kontejnera. 

2. Tajnica je informirala nazočne da će se u srpnju predlagati prijedlozi programa rada za 
2024. godinu, pa Vijeće treba razmisliti o programima koje želi predložiti za realizaciju 
tijekom iduće godine. 

 
Zaključak: 

1. Vijeće će uputiti dopis KD Čistoći sa zahtjevom  da se pojača odvoz otpada sa dva na tri 
puta tjedno, da se područje Pehlina učestalije obilazi, te kupi sitni i krupni otpad oko 
kontejnera. Također u dopisu će se navesti kritične lokacije. 

2. Vijeće će do slijedeće sjednice u srpnju razmotriti koje prijedloge programa rada za 2024. 
godinu uputiti povjerenstvu na razmatranje. 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                              Darko Kauzlarić 


